

祈禱事項 9/8/2026

為世界、我們國家及社區的需要：

- 請為受地震、極端酷熱、山火、水災和風災影響的人祈禱。願神安慰苦難中的人，保守身處險境者，並藉著緊急救援人員、教會及救援組織，賜下力量與實質的援助。祈求受災社區能體驗到神的關懷、盼望與平安。
- 求神憐憫在戰爭和衝突中受苦的人，特別是在中東、以色列、巴勒斯坦、烏克蘭和俄羅斯。求神終止暴力，建立和平與公義，讓福音的光照亮這些黑暗的地方。

為宣道總會及國際工作者：

- 感謝神，Chris、Amy 和他們的孩子在印尼忠心服事了 10 年後，已平安返回澳洲。求主在他們重新適應澳洲生活、並尋求祂對下一階段事奉的帶領時，繼續引領、堅固並供應他們。
- 請為在日本服事的 Ooi 一家祈禱。求主賜予機會，讓他們能透過暑期活動、網球事工和學校社群分享耶穌，並深化與日本朋友及學生的關係。也請為他們一家的健康祈禱，特別是 Matthew Ooi 牧師肋骨裂傷的康復，並求主保守他們出入旅途平安。
- 為 Yakim 和 Grace 支援在澳洲的東非信徒禱告。感謝神保守他們順利完成西亞宣教之旅，及他們兩位兒子已接受浸禮。求神賜給他們智慧與力量，在兼顧教會及宣教事奉取得平衡，並使用他們的事工，興起更多同工，吸引更多人歸向基督。
- 為鄭美玲傳道於 Ballarat 事工持續成長感謝讚美主。求神保守看顧，賜她充足的體力，好讓她於 7 月、10 月及 11 月的海外事工能順利完成。

為教會的需要：

- 為 9 月舉行的差傳年會，及所有的準備工作和講員 Michelle Ko 宣教士禱告。求神使用這次年會，深化我們對宣教事工的熱誠，並激勵我們積極參與祂在本地及全球各地的事工。
- 為年輕家庭重新整合為聯合團契及小組，求神賜下合一、異象和智慧。願神祝福新的安排，加深彼此之間的關係，並為父母及孩子們預備一個充滿接納的團契環境。
- 為 8 月 30 日舉行的「週年會友大會」籌備工作，及長老和執事選舉的提名程序祈禱，求神引領。
- 為 2027 年 1 月 5 日至 10 日東埔寨訪宣旅程的籌備工作祈禱，求神帶領。
- 為參加入會禮的弟兄姊妹禱告。願主堅固他們的信心，預備他們的心，好讓他們在眾人面前宣告對耶穌的愛與信靠。
- 感謝讚美主的恩典，賜給我們恩道堂和活石樓。求神保守裝修工程能順利進行，並賜下明確的異象和指引及合一的心，願我們忠心善用這些空間，擴展祂的事工，讓這個空間成為彰顯祂榮耀的地方。
- 為宣信糧站能繼續服侍有需要的人禱告；求神繼續提供食物來源，並興起弟兄姊妹委身服侍。
- 為我們在青年主日學及 Reverb 英語少年團的年輕人禱告；求神使他們的信心成長，建立屬神的友誼，並引領他們更親近基督。
- 為 Livingstones 團契禱告，求主幫助我們在大學生的群體裡進行外展事工，並為他們在忙碌的學業中，仍能學習和探索信仰祈禱。
- 為敬拜小組每週忠心地帶領會眾讚美主，求神繼續恩膏他們，讓我們的敬拜榮耀主。
- 為兒童事工和兒童敬拜禱告；求神賜下智慧和指引給兒童事工委員會，讓兒童在信仰中得到栽培，並在對神的愛中日益增長。
- 為教會的小組事工、組長和組員禱告；求神讓會眾透過加入小組，在團契中成長，加深與神和彼此之間的關係。



Prayer Items

Pray for the needs of the world, our country and our community

- Pray for those affected by earthquakes, extreme heat, wildfires, floods and storms. May God comfort those who are suffering, protect those at risk, and provide strength and practical help through emergency workers, churches and relief organisations. Pray that affected communities will experience God's care, hope and peace.
- Pray for mercy on those suffering in wars and conflicts, especially in the Middle East, Israel, Palestine, Ukraine, and Russia. Pray for an end to violence, the establish peace and justice, and that the gospel would bring hope and reconciliation in these dark places.

Pray for C&MA and our International Worker

- Praise God that Chris, Amy, and their children have safely returned to Australia after 10 years of faithful ministry in Indonesia. Pray that the Lord will continue to guide, strengthen, and provide for them as they settle back into Australia and discern His leading for the next season of ministry.
- Pray for the Ooi family as they serve in Japan. Pray for opportunities to share Jesus and deepen relationships with Japanese friends and students through their summer activities, tennis ministry, and school community. Pray also for the family's health, especially Matt's recovery from his cracked ribs, and for safety in their travels.
- Pray for Yakim and Grace as they support East African believers in Australia. Give thanks for the West Asia mission trip, and the baptism of their two sons. Pray for wisdom and strength as they balance church and mission responsibilities, and that God would use their ministry to raise up more workers and draw many people to Christ.
- Praise God the ministry growth in Ballarat. Pray for God's protection upon May Kwong for the overseas ministries in July, October, and November. May the Lord grant her sufficient strength and smooth completion of all ministries.

Pray for the needs of our Church

- Please pray for our Mission Convention in September, including all the preparations and for our speaker, Michelle Ko. Pray that God will use the convention to deepen our passion for His mission and encourage us to participate in His work both locally and globally.
- Pray for unity, fresh vision, and wisdom as the young families regroup into a combined fellowship and small groups. May God bless the new schedules, deepen their relationships, and provide a welcoming environment for both the parents and their children.
- Pray for God's guidance throughout the preparation of our AGM on 30 August and the nomination of the Elder and Deacon Election.
- Pray for God's guidance and the preparation for the Cambodia Mission trip from 5 to 10 January 2027.
- Praise God for His provision of Rentoul Hall. Please continue to pray for God's guidance, clear vision and unity throughout the renovation process and as we faithfully steward these spaces for His glory and the growth of His ministry.
- Pray for the CACV Community Food Pantry as it continues to serve those in need. Ask God to continue supplying food resources and to raise up committed volunteers for this vital ministry.
- Pray for our youth in Youth Sunday School and Reverb Fellowship that God will grow their faith, build godly friendships, and draw them closer to Christ.
- Pray for our Livingstones fellowship group to outreach and build community among our university students. Pray as they learn to explore faith alongside managing studies in this busy academic season.
- Praise God for our worship team who faithfully lead us in worship week after week. Pray for God's continued anointing upon them, and may our worship bring glory to the Lord.
- Pray for the children's ministry and the children's worship. Pray for God's wisdom and guidance for the leaders so that children's faith will be nurtured and their love for God will grow.
- Pray for our small group ministry, for the leaders and members. Pray that everyone will join, participate, and grow in fellowship through small groups, deepening their relationships with God and one another.